
About ANL 
 
ANL is the shipping company that specialises in moving your product from almost 

any place in the world to just about anywhere else. All backed by our 

award-winning customer service, modern and efficient IT systems and competitive 

“can do” attitude. 

 

ANL is a truly global carrier, offering shipping services to all worldwide 

destinations, with extensive coverage throughout all of Asia, Europe, North 

America, Mediterranean, Australia and New Zealand, Papua New Guinea, Indian 

Subcontinent and Middle East/Gulf. 

Headquartered in Melbourne 

Australia and with regional offices and agents around the globe, ANL is part of the 

CMA CGM Group, the third largest container shipping line in the world. This 

powerhouse of international shipping is led by its founder Jacques R. Saade and 

the Group operates on more than 170 shipping routes with over 400 vessels, 

calling 400 ports in 150 countries, and employs 17,200 staff in 650 agencies and 

offices around the world. In 2011 CMA CGM transported over 10 million TEU’s 

and had an annual turnover of US$14.9 billion. 

 



Like our parent company, ANL’s main objective is to offer customers all over the 

world a proactive, innovative service which reconciles quality and high 

performance with protection of the environment. 

 

ANL’s history goes back to 1956 when it was established by the Australian 

Government to operate shipping services around the Australian coast. Over time 

other routes were added and ANL entered the international trades to and from 

Australia. Over many decades ANL became the backbone of maritime activity in 

Australia taking goods around the coast or around the world. 

 

CMA CGM, recognising the value of the ANL brand throughout the region, bought 

ANL from the Australian Government in 1998. Therein began a massive 

revitalisation as ANL’s Managing Director John Lines, under the stewardship of 

Jacques R.Saade, rebuilt and expanded the company. 

Since that time ANL’s volumes have rapidly grown from 70,000 TEU in 1998 to 

over 1,023,000 TEU in 2012. New trades and bigger vessels have meant our port 

coverage just gets bigger and bigger; you name the port or destination, ANL can 

get cargo there! 



ANL today has an extensive range of East-West services between Asia, 

Mediterranean, Indian Subcontinent and Europe and North America. In addition 

we continue to be a specialist in the Asia-Pacific region, offering various services 

around Australia and between Australia and all parts of Asia, Australia and PNG, 

Australia and New Zealand, and Asia and PNG. 

 

We also operate two services between Australia/New Zealand and US West 

Coast and have services between Australia/New Zealand and Europe via the 

Suez Canal and US East Coast/Europe via the Panama Canal. 

 

ANL also has landside services through our subsidiaries, ANL Logistics, which 

provides customised logistics solutions tailored for supply chain efficiency and 

ANL Container Hire & Sales, which offers an extensive range of domestic and 

international containers for sale or rental in Australia and Papua New Guinea. 

 

To our loyal customers, thank you for your ongoing support and we will continue 

working hard building a bigger and stronger ANL to meet your shipping and 

logistics needs. If you haven’t used us before, call your nearest ANL office to 

discuss the difference ANL can make to your business. 

 



关于澳航 
 

澳大利亚国家航运（以下简称“澳航”）作为市场知名的集装箱班

轮公司，专业为您的产品提供运输服务到世界几乎任何一个角落。 

以上全赖于我们提供的一流客户服务，现代和高效的信息服务系统

以及所有同仁 ‘can do’ 的工作态度。 

作为一个全球海运服务运营商，澳航提供运输服务的遍布世界各

地，覆盖整个亚洲，欧洲，北美，地中海，澳大利亚，新西兰，巴布亚

新几内亚，印度次大陆，中东和海湾地区。 

 

 

 

澳航总部设在澳大利亚的墨尔本，在世界各地拥有区域办事处和

代理机构，是世界第三个最大的集装箱班轮公司CMA CGM集团其下一

员。 



这间规模庞大的国际集装箱班轮公司由其创始人 Jacques R. 

Saade领导，集团运营超过 170条航线共 400多条船舶，挂靠 150个国

家的 400 个港口，在全球有 650家分支代理机构共有 17200 名雇员。 

在 2011年达飞轮船共承运超过一亿个 TEU的集装箱，年度营业额共 149

亿美元。 

和我们的母公司一样

澳航的历史可追溯到 1956 年，由澳大利亚政府成立的区域性航运

服务公司。 

，澳航的主要目标是在全世界积极主动地为

客户提供创新的，高质素的和绿色的专业服务。 

随着时间的推移，由于新航线陆续增加，澳航成为拥有国际实力的

一间公司。 

经过几十年的发展澳航成为澳大利亚对外海上运输的骨干力量。 

CMA CGM 集团认识到澳航品牌的区域价值，1998 年从澳大利亚

政府手上收购了澳航。执行董事 John Lines，在 Jacques R.Saade 指

导下，展开了一系列品牌重整及扩展工作。 



 

从此时开始，公司业务量成长迅速，从 1998 年的 70000 TEU 到

2012 年的 1,023,000 TEU。 

新航线和更大的船只，意味着我们的覆盖范围只会越来越大，澳航

可以将你的货物送到你指定的任何目的地！ 

澳航目前拥有的东西航线覆盖的亚洲，地中海，印度次大陆，欧洲

和北美。此外，我们继续在我们一直专注的亚太地区，澳大利亚周边，

巴布亚新几内亚和新西兰，提供多式服务满足客户需要。 

我们同时还经营澳大利亚/新西兰到美国西岸，澳大利亚/新西兰经

苏伊士运河到欧洲，以及澳大利亚/新西兰经巴拿马运河去美国东岸/欧

洲之间的服务。 



澳航下分支有提供陆运服务。澳航物流为客户提供针对性物流解决

方案。澳航集装箱租售，在澳大利亚和巴布亚新几内亚提供国内和国际

空箱销售和租赁业务。 

我们忠诚的顾客，感谢你们一直以来的支持，我们将继续努力把澳

航扩展得更强大的以满足您的航运和物流需求。 
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